
Zápis č. 22/11/2021 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
25. novembra 2021 so začiatkom o 10,00 h. 

 
 
Prítomní členovia Rady RTVS: J. Balaščák, T. Caban, Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Jarmila Mikušová, J. Uličiansky 
Neprítomní:  
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Anton Šulík – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Vahram Chuguryan –riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 9 členov rady a rada je schopná 
uznášať sa. 
Informoval, že manažment RTVS požiadal o prerokovanie Dodatku č. 4F k Zmluve so štátom 
a návrhu na prenájom majetku.  
Dodatok 4F navrhuje prerokovať ako bod č. 7 a návrh na prenájom majetku prerokovať 
v bode Rôzne. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 208/2021: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Informácia o príprave rozpočtu RTVS na rok 2022 (spravodajkyňa J. Mikušová) 
3. Obchodná a marketingová stratégia RTVS (spravodajca M. Kabát) 
4. Informácia o spustení a vysielaní televíznej programovej služby Šport vrátane 

informácie o stave športových licencií (spravodajca I. Gallo) 
5. Správa o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS za III. 

štvrťrok 2021 (spravodajca M. Kabát) 
6. Komplexná správa o stave technického vybavenia RTVS (spravodajcovia M. Kákoš a 

J. Uličiansky a Dozorná komisia RTVS) 
7. Návrh Dodatku č. 4F k Zmluve so štátom na roky 2018-2022 (spravodajca J. 

Mikušová) 
8. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s 32. výročím 17. novembra 1989 

(spravodajcovia D. Hushegyiová a J. Balaščák) 
9. Informácia o vysielaní RTVS pri príležitosti 100. výročia narodenia Alexandra 

Dubčeka (spravodajcovia J. Chudík a D. Hushegyiová) 
10. Sťažnosti a podnety 
11. Rôzne 

 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Informácia o príprave rozpočtu RTVS na rok 2022 (spravodajkyňa J. Mikušová) 
I. Gallo informoval, že na rokovaní rady 16.11.2021 rada prerokovala Východiská rozpočtu 
RTVS na rok 2022, uznesením zaviazala manažment RTVS o dopracovanie týchto 
východísk do 30.11.2021 a aj aktualizovanie dopadov novej legislatívy na rozpočet RTVS.  
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R. Doehring uviedla, že režijná časť rozpočtu už je spracovaná, pracuje sa ešte na 
zapracovaní novej programovej služby Šport. Predpokladá, že 10.12.2021 zašle návrh 
rozpočtu Rade RTVS. 
J. Mikušová uviedla, že to prerokovali na Dozornej komisii, prebrali športový kanál a aj 
výpadky v úhradách. Je podľa nej potrebné počkať na 30.11.2021 a prepracované 
východiská rozpočtu. 
I. Gallo sa spýtal, či si myslí správne, ak predpokladá, že s dopadmi novej legislatívy sa nedá 
v novom rozpočte rátať. 
R. Doehring odpovedala, že sa s tým nedá rátať. 
J. Rezník považuje za logické, že sa s tým nedá počítať, keď nie je jasné, v akej podobe to 
bude schválené. Myslí si však, že je povinnosťou zákonodarcu, ak ukladá nejaké nové 
povinnosti, tak zabezpečiť ich krytie.  
Členovia Rady RTVS sa dohodli, že sa cez prestávku naformulujú uznesenia k viacerým 
nasledujúcim bodom a potom sa následne prerokujú. 
 
3. Obchodná a marketingová stratégia RTVS (spravodajca M. Kabát) 
Členovia Rady RTVS si odhlasovali, že tento bod bude prerokovaný v neverejnom režime. 
 
4. Informácia o spustení a vysielaní televíznej programovej služby Šport vrátane 

informácie o stave športových licencií (spravodajca I. Gallo) 
Členovia Rady RTVS si odhlasovali, že tento bod bude prerokovaný v neverejnom režime. 
 
Členovia Rady RTVS po prestávke schválili uznesenia k bodom: 
Bod č. 3: 
Uznesenie č. 209/2021: 
Rada RTVS:  

a) Prerokovala a berie na vedomie Obchodnú a marketingovú stratégiu RTVS. 
b) Konštatuje, že obchodná a marketingová stratégia je vzhľadom na aktuálnu finančnú 

situáciu RTVS zostavená konzervatívne a neumožňuje širší rozvoj marketingových 
aktivít. 

c)  Žiada GR RTVS, aby v prípade získania dodatočných finančných zdrojov posilnil túto 
oblasť. 

 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  

M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Bod č. 4: 
Uznesenie č. 210/2021: 
Rada RTVS: 

a) Prerokovala a berie na vedomie spustenie novej programovej služby Šport v zmysle 
uznesenia Rady RTVS č. 146/2019, ktorým Rada RTVS odsúhlasila žiadosť RTVS 
o udelenie licencie na digitálne vysielanie pre samostatnú programovú službu.  

b) Konštatuje, že spustenie novej programovej služby Šport je v súlade s Koncepciou 
riadenia a rozvoja RTVS, ktorú predložil GR RTVS.  

c) Upozorňuje manažment RTVS na možne riziká dlhodobej udržateľnosti tejto 
programovej služby v súvislosti s celkovým podfinancovaním RTVS, na ktoré 
upozornilo aj NKÚ SR, ako aj so situáciou na trhu so športovými licenciami.  

d) Žiada GR RTVS o predloženie aktualizovanej stratégie nákupu vysielacích práv. 
Termín: 31.1.2022 

e) Odporúča GR RTVS iniciovať rokovania o legislatívnych zmenách súvisiacich 
s možnou konkurenčnou výhodou RTVS pri nákupe športových vysielacích práv. 
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f) Žiada GR RTVS, aby predkladal priebežnú správu o stave programovej služby Šport 
na mesačnej báze. 

 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 2 / T. Caban, M. Kabát /  
Neprítomný: 1 / J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Bod č. 2: 
Uznesenie č. 211/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o príprave rozpočtu RTVS na rok 
2022. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  

M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Správa o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS za III. 

štvrťrok 2021 (spravodajca M. Kabát) 
R. Doehring odprezentovala predložený materiál a pri všetkých kapitolách postupne 
vysvetlila ich čerpanie, resp. napĺňanie. Záväzné ukazovatele za tento štvrťrok boli dodržané.  
M. Kabát uviedol, že čerpanie je proporcionálne. Záväzné ukazovatele boli dodržané. 
Upozornil ale, že výška úhrad pri vymáhaní starých dlhov bola nižšia.  
I. Gallo sa spýtal M. Kabáta, či na základe skonštatovaného spĺňa GR RTVS podmienky, aby 
mu bola vyplatená odmena v plnej výške. 
M. Kabát odpovedal, že áno. 
J. Chudík si myslí, že nielen po ekonomickej ale aj po programovej stránke to GR RTVS 
spĺňa. 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 212/2021: 
Rada RTVS: 

a) Prerokovala a berie na vedomie Správu o hospodárení a plnení záväzných 
ukazovateľov rozpočtu RTVS za III. štvrťrok 2021. 

b) Konštatuje, že záväzné ukazovatele rozpočtu RTVS boli v danom období dodržané. 
c) Konštatuje, že sú splnené všetky podmienky na priznanie odmeny GR RTVS za III. 

štvrťrok v plnej výške. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 213/2021: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. c) a podľa § 16 ods. 7 zákona č. 532/2010 Z. z. 
o RTVS a čl. 3 ods. 4 Štatútu Rady RTVS priznáva GR RTVS odmenu za III. štvrťrok 2021 
vo výške 100 % mzdy vyplatenej za toto obdobie. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Komplexná správa o stave technického vybavenia RTVS (spravodajcovia M. 

Kákoš a J. Uličiansky a Dozorná komisia RTVS) 
Členovia Rady RTVS sa v krátkej diskusii dohodli, že predložený materiál nespĺňa parametre 
komplexnej správy a je potrebné ho doplniť. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 214/2021: 
Rada RTVS žiada GR RTVS o doplnenie materiálu Komplexná správa o stave technického 
vybavenia RTVS o stratégiu rozvoja technického vybavenia RTVS a o analýzu porovnania 
nákladov pri prenájmoch televíznej techniky s internými kapacitami. 
Termín: 31.1.2022 
 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Kabát, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Návrh Dodatku č. 4F k Zmluve so štátom na roky 2018-2022 (spravodajca J. 

Mikušová) 
I. Gallo uviedol, že dodatok je predložený z dôvodu navýšenia finančných prostriedkov zo 
strany štátu v súvislosti s výrobou programu pri príležitosti 100. výročia narodenia A. 
Dubčeka. 
A. Šulík spresnil, že momentálne je toto podujatie z dôvodu pandémie preložené na iné 
obdobie, ale dodatok platí. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 215/2021: 
Rada RTVS: 

a) V zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS v znení neskorších 
predpisov prerokovala a berie na vedomie návrh Dodatku č. 4F na rok 2021, ktorým 
sa mení Dodatok č. 4 MK – 82/2020/M na rok 2021, v znení Dodatkov č. 4A MK – 
28/2021/M na rok 2021, 4B MK - 34/2021/M na rok 2021, 4C MK - 48/2021/M na rok 
2021, 4D MK – 51/2021/M na rok 2021 a 4E MK – 66/2021/M na rok 2021 k Zmluve 
č. MK – 57/2017/M o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového 
vysielania a televízneho vysielania na roky 2018-2022. 

b) Berie na vedomie využitie týchto prostriedkov pri výrobe konkrétneho programu 
v televíznej  časti RTVS. 

 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Kabát, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s 32. výročím 17. novembra 1989 

(spravodajcovia D. Hushegyiová a J. Balaščák) 

A. Šulík odprezentoval televíznu časť. Uviedol, že k tomu pristúpili s maximálnou 
zodpovednosťou. Skonštatoval, že je predložená aj sledovanosť jednotlivých programov. 
D. Hushegyiová ako spravodajkyňa k televíznej časti uviedla: 
„Slovenská televízia od 16. novembra do 18. novembra odvysielala zaujímavé filmy 
a dokumenty k výročiu Nežnej revolúcie.  
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Centrálnym programom, po príhovore prezidentky 16. novembra, bol Galaprogram 
November 1989 – 2021. Bolo pre mňa prekvapením, že galaprogram bol vysielaný z inak 
zatvorenej historickej budovy národného divadla. 
17. novembra televízia odvysielala film Služobníci – premiéru koprodukčného diela RTVS. 
Diskusné relácie boli rôznorodé: 16. novembra na Dvojke Večera s Havranom o láske 
a nenávisti voči politikom. 17. novembra večer Dvojka odvysielala reláciu Do kríža  
o Nerealizovaných scenároch novembra 1989. Môžem konštatovať, že obidve relácie boli 
veľmi zaujímavé a poučné. 
Na Dvojke 17. novembra bol hlavným programom priamy prenos z odovzdávania Cien 
Pamäti národa z Prahy. Národnostné vysielanie pripravuje dokrútky s dvoma ocenenými, čo 
odvysielajú na Medzinárodný deň  ľudských práv. Konštatujem, že Jednotka, Dvojka ale aj 
Trojka pripravili dôstojný program na výročie Nežnej revolúcie.“ 
 
J. Balaščák ako spravodajca k rozhlasovej časti uviedol: 
„Rozhlasové vysielanie k výročiu 17. novembra pripomenulo najvýznamnejšiu udalosť našich 
novodobých dejín, ktorá následne formovala a vytvorila podmienky aj pre súčasný život 
každého z nás.  
Rozdiely medzi dvoma svetmi – tým pred Nežnou revolúciou a po nej - pripomenuli priami 
účastníci vtedajších udalostí, politológovia, viacerí historici – napríklad z Ústavu pamäti 
národa, zo združenia Post Bellum či predstaviteľ Združenia miest a obcí Slovenska 
v programe o zmenách v samospráve. Okrem politických či spoločenských hodnotení 
zaznievali aj témy približujúce život v normalizovanej spoločnosti – napríklad spisovateľ 
Michal Hvorecký a právnik Jaroslav Pilát hovorili o rozdieloch medzi oficiálnou 
a undergroundovou kultúrou, o nedostupnosti niektorých hudobných či literárnych diel. 
V reláciách zaznievali autentické zvukové i hudobné nahrávky, napríklad piesne Karla Kryla.  
Programová ponuka na všetkých rozhlasových okruhoch dokázala priblížiť udalosti Nežnej 
revolúcie a zobraziť politický i spoločenský zápas obyvateľov vtedy ešte federálneho štátu 
o návrat do rodiny európskych občianskych demokracií. Jednotlivé programy preukázali 
správnosť a zmysel týchto návratov k minulým udalostiam. Pri ich počúvaní sme si mohli 
mnohí uvedomiť, ako rýchlo sme dokázali pozabudnúť na podmienky, ktorými totalitný režim 
obmedzoval každodenný život ľudí. Viaceré relácie smerovali najmä k mladej generácii, na 
ktorú sa zaujímavou formou snažili preniesť relatívne nedávny historický odkaz. Rozhlasové 
vysielanie tak prispelo k upevňovaniu a uchovávaniu historickej pamäte.“ 
 
J. Chudík uviedol, že pre neho 17. november v tejto dobe pôsobil ako oslavy víťazného 
februára počas socializmu. V budúcnosti to podľa neho treba uchopiť trochu inak, pretože na 
Slovensku a aj v Európe vrie nespokojnosť. Odzrkadlil to podľa neho aj názor jedného 
človeka osloveného vo vysielaní, kde sa ho pýtali, či sa naplnili jeho očakávania z roku 1989 
a on skonštatoval, že nie. Skonštatoval, že program bol pripravený dobre.  
M. Dzurjanin vysvetlil, že sa snažili zdôrazniť aj ten rozmer, ktorý spomínal J. Chudík.  
A. Šulík uviedol, že sa v reláciách snažili dokumentovať aj dnešok a to kam sme sa dostali.  
M. Kákoš predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 216/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s 32. 
výročím 17. novembra 1989. 
 
Za: 5 / J. Balaščák, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 4 / T. Caban, I. Gallo, M. Kabát, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Informácia o vysielaní RTVS pri príležitosti 100. výročia narodenia Alexandra 

Dubčeka (spravodajcovia J. Chudík a D. Hushegyiová) 

A. Šulík odprezentoval predložený materiál. Je mu ľúto, že sa nebude môcť odvysielať 
ceremoniál kvôli pandémii.  
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M. Dzurjanin odprezentoval plánovaný program v rozhlasovej časti.  
D. Hushegyiová uviedla, že sa jej veľmi páčila Večera s Havranom v tejto súvislosti. 
J. Chudík označil pripravený program za veľmi dobre pripravený. Vysoko si cení, že aj 
v Reportéroch dokázali otvoriť túto tému a venovať sa jej. Vyzdvihol význam osobnosti A. 
Dubčeka a jeho medzinárodný rozmer.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 217/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS pri príležitosti 100. 
výročia narodenia Alexandra Dubčeka. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Kabát, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Sťažnosti a podnety 
Členovia Rady RTVS prebrali doručenú korešpondenciu a dohodli si spôsob jej vybavenia.  
 
11. Rôzne  
Návrh na prenájom nehnuteľného majetku RTVS 
M. Knut odprezentoval predložený návrh na prenájom majetku. 
I. Gallo prečítal stanovisko DK, ktorá odporúča Rade RTVS schváliť predložený návrh na 
prenájom.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 218/2021: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. h) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcom: 
RTVS, organizačná zložka Slovenský rozhlas 
Nájomca: INAM s.r.o.  
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte RTVS, 

Benediktiho ul. č. 5, Bratislava I., na piatom poschodí, miestnosť č. 527  
o celkovej výmere 15 m2. 

Účel užívania predmetu nájmu: kancelária na výkon činnosti v súlade s predmetom 
podnikania zapísaným v obchodnom registri. 

Pôvodná doba nájmu od 01.11.2021 do 31.12.2021, 2 mesiace 
(ZM1007530)  

Navrhovaná doba nájmu  
 

od 01.01.2022 na dobu neurčitú 
(ZM1007555) 

Pôvodná cena nájmu 1 478,85 eur bez DPH / rok 
 

Navrhovaná cena nájmu 1 478,85 eur bez DPH / rok 
 

Pôvodná cena nájmu za m² 98,59 eur/m² bez DPH / rok 
 

Navrhovaná cena nájmu za m² 98,59 eur/m² bez DPH / rok 
 

Pôvodná cena služieb 761,39 eur bez DPH / rok 

Navrhovaná cena služieb 761,39 eur bez DPH / rok 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 – mesačná v zmysle zákona 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 
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Za: 5 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kákoš, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 4 / T. Caban, J. Chudík, M. Kabát, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo ďalej informoval členov Rady RTVS, že v najbližších dňoch odíde korešpondencia 
smerom k predsedovi NR SR, MK SR a VKM v súvislosti s uneseniami Rady RTVS, ktoré 
rada v poslednom období prijala. 
 
 
I. Gallo poďakoval všetkým zúčastneným za spoluprácu a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
V Bratislave 1.12.2021. 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

